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incheiat azi O5.o1 .2OL7-cu prilejul gedingei de indat5 a Consiliului
Local al comunei Covdsint

La lucrdrile gedintei participd 1O consilieri locali din cei 11 in
functie, fiind prezent gi d-l viceprimar Oneg Marius-Silviu, care exercitd
atributiile functiei de primar conform art,72 din Legea nr.215 lzooL.

Mai participd la lucr5rile gedintei d-l inspector Singeorgean Lucian.
Se constati c5 gedinga este statutar5.
se solicit5 propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedinld.
D-l stoica valentin-cristian il propune pe d-l rovici petru.
D-l Gagpar Alexandru il propune pe d-l chig corneriu-Mirinu!.
se supun la vot propunerile fScute, iar rezultatul votului este

urmdtorul : d-! rovici-4 voturi pentru, gi 5 impotrivS, d-l chig G voturi
pentru gi 4 impotrivS. ca atare, d-l chig corneliu-Milinu! estl ales in
functia de pregedinte de gedintS, la gedingele Consiliului Local pe lunile
ianuarie 2OL7, februarie 2Ol7gi martie 2OL7, fiind adoptatd Hotdr6rea
nr.1/O5.O L.2OL7.

D-l pregedinte de gedingd prezinti ordinea de
nr.L/ O4.OL.2OL7.

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprob5
fiind adoptatd hotdr6rea nr.2/O5,O1.2017, aga cum
dispozitia de convocare, astfel :
l,Alegerea pregedintelui de gedintS.
2.Aprobarea ordinii de zi.
3.Aprobarea continutului procesului verbal al gedinlei anterioare din
data de 3O.L2.2OL6.
4.Proiect de hotd16re privind aprobarea acoperirii deficitului secfiunii de
dezvoltare din anul 2016 in sumd de 568259183 lei rezultat din
excedentu I a n u I u i precedent-I n itiator-Vicepri ma r-Ma ri us-Si lvi u One!.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de zi:" Aprobarea conlinutului
procesului verbal a! gedingei anterioare din data de 3o.12.2016,,. D-na
secretar supune spre aprobare procesu! verbal al gedinlei anterioare din
data de 3o.L2.2oL6t intreb6nd dacd existd probteme cu privire la
continutul acestuia sau se soliciti men[ionarea exactd a opiniilor
exprimate in gedinta anterioarS.

IntrucAt nu sunt disculii sau completdri la procesul verbat, se
supune la vot procesul verbal al gedinlei din data de 3O.L2.2OL6. care se
aprobd cu 1O voturi pentrurfiind adoptatd Hotdr6rea nr.3/O5.O1.2O17-
privind aprobarea confinutului procesului verbal al gedin[ei anterioare
din data de 3O. L2.2OL6.

zi conform Dispozitiei
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Se trece Ia punctul nr.4 al ordinii de zi=" Proiect de hotdr6re privind
aprobarea acoperirii deficitului secliunii de dezvoltare din anul 2O15 in
sumi de 568259183 lei rezultat din excedentul anului precedent"'

Se prezintd Proiectul de hotir6re.
D-l inspector Singeorgean Lucian arat6 ci exist6 noi reglement6ri de

la Ministerul finangelor, irati cE la sf6rgitul anului am rectificat bugetul
local cu sumele alocate de la Consiliul Judefean, fiind sf6rgitul anului
aceste sume nu au putut fi cheltuite gi ca atare constituie excedent
pentru anul 2O17.'- ini.u"at lu secliunea de dezvoltare pe anul 2016 am avut un deficitin
sumi de 55829g,gg lei se impune acoperirea acestui deficit din
excedentul anului Precedent.

Se impune p.ec-irarea ci in conformitate cu noile reglementfiri,
excendentul se poate cheltui numai pe investilii, nu se poate cheltui pe

functionare.
d-l inspector mai arati cd anul trecut am avut sume prev[zute

pentru asfaltare, aceste sume nu au fost cheltuite, Ia foemarea bugetului
pe anul 2OL7 excedentul va trece la capitoul venituri 5i apoi prin
corespondenlf la capitolul de cheltuieli, dar aga cum precizam numai
pentru investitii.

D-l Stoica aratd cH trebuie si avem in vedere investitii 9i pe alte
activit5li, nu numai pentru asfaltdri, crede cH trebuie sH mai facem 9i
altceva.

D-l inspector aratfl cd la formarea bugetului pe anul 2OL7 se va
stabili concret destinatia banilor.

D-! Chig arati ci se poate avea in vedere gi extinderea la reteaua de
api gi canilira.e, existi o zond uhde ar trebui rezolvat5 presiunea la

ap5.
D-l Iovici intreab6 daci pompele de la Copilu sunt pentru apE Si dac5

sunt ale noastre.
D-l Chig aratS cE proprietatea este a noastr6 dar Compania de api se

ocupd de exploatare, iar ihvesti[iile care se impun trebuie_si le facem
noi daci vrem sd creascd presiunea, eventual se pot lua alte pompe'

D-l Iovici aratd cd noi pldtim un om pentru canalizare, c6nd va fi
preluatd gi va functiona statia de epurare.

Se ruirn" la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 1O voturi
pentru, fiind adoptati Hotdr6rea nr,4 I O5.OL.2OL7.- 

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridic5 gedinta.
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